

錫錫爸媽曲奇義賣 訂購表格

Kiss PaMa Cookie Sale Order Form



機構名稱 Name of Organization: _____

聯絡人 Contact Person : _____

送貨地址 Delivery Address : _____

電話 Tel : _____ 電郵 Email : _____

我同意以電郵/郵寄形式接收救世軍的通訊資料。(刪去不適用者)

I agree to receive communications and fundraising mailings from The Salvation Army by EMAIL / MAILES. (Please delete where appropriate)

姓名 Name (請以正楷英文填寫) (Please fill in with BLOCK letters)	訂購盒數 (每盒\$20, 隨機安排款式) No. of Box (\$20/box, design distributed at random)	訂購套裝 (每套\$100, 一套共五款) No. of Set (\$100/set, 5 designs in a set)	訂購禮盒套裝 (每盒\$200, 一套共五款設計及「癩嘴」皮革鎖匙扣) No. of Gift Box Set (\$200/set, 5 designs & 1 DinDong leather key chain)	額外捐款 Extra Donation 需捐款收據請“√” Please “√” if require a donation receipt.	總款項 Total Sum
<i>e.g. Chan Tai Man</i>	3/\$60	4/\$400	1/\$200	\$100 <input checked="" type="checkbox"/>	\$760
				<input type="checkbox"/>	
				<input type="checkbox"/>	
				<input type="checkbox"/>	
				<input type="checkbox"/>	
總數 Total					

*捐款HK100或以上可獲發正式收據以申請扣減稅項。

*Donations of HK\$100 or above are tax-deductible with official receipts.

付款方法 Payment Method

透過自動櫃員機轉帳 (救世軍匯豐銀行戶口 168-225530-001)。

By Direct Deposit to bank account of The Salvation Army HSBC 168-225530-001.

請於5月30日前提交轉帳收據及訂購表格。Please return the bank-in slip with this completed form for ordering to The Salvation Army Development Department by 30th May 2019.

送貨方法 Delivery Arrangement

訂購總金額滿HK\$1,500元以上可享一次免費商業地址送貨服務。如訂購總金額低於HK\$1,500元, 可到家庭店或救世軍總部領取。

Free delivery service to commercial districts is available for an order of HK\$1,500 or above. For an order of less than HK\$1,500, please purchase at our Family Stores or The Salvation Army Headquarter.

你的個人資料絕對保密, 只供救世軍作處理捐款及簽發收據之用。為了與你保持聯絡, 你的聯絡方法 (包括姓名、電話、電郵及郵寄地址) 亦作通訊、募捐或收集意見之用。

Your personal data collected will be kept strictly confidential for processing donation and issuing receipts. To keep you connected with us, your contact information (name, telephone number, email and address) will be used for our communications, fundraising and conducting surveys.

地址 Address: 油麻地永星里 11 號 11 Wing Sing Lane, Yaumatei

電郵 Email: ds@hkt.salvationarmy.org 傳真 Fax: 2783-0363 電話 Tel: 2783-0323